
ПРОТОКОЛ Ле
засідання депутатської комісії з питань містобудування, житлово-
комунального господарства, інфраструктури, комунальної власності,

енергозбереження та земельних відносин
Володимир - Волинської міської ради УП скликання

10.04. 2017 р.

Присутні члени комісії:
ЦалЬ - Цалко Г.А.Клим”юк М.С.
Гранат С.Є.
Радкевич С.Л.
Мороз Р.А.
Барщевський С.М.
Запрошені:
Свідерський О.М., Субицька О.М., Фіщук В.С., Процька Л.С., Антоненко
Н.Й., Ліщук І.С.

Порядок денний:
1. Про внесення доповнень до рішення міської ради від 1О.06.2016року Ле

8/14 «Про встановлення податку на нерухоме майно, відмінне від
земельної ділянки».
Інформує: Мороз Р.А.
2. Про внесення змін до Порядку розміщення зовнішньої реклами в місті
Володимирі-Волинському.
Інформує: Киба Т.Я. _

3. Про надання дозволу на створення вуличного комітету жителів міста по
вул. Івана Пархоменка.
Інформує: Фіщук В.С.
4. Про заслуховування звіту директора Володимир-Волинського
підприємства теплових мереж «Володимир-Волинськтеплокомуненерго»
про фінансово-економічні результати роботи підприємства за 2016 рік та
про результати проходження опалювального періоду 2016-2017 років на
Володимир-Волинському підприємстві теплових мереж «Володимир-
Волинськтеплокомуненерго».
Інформує: Жук Я.І.
5. Про проведення переоцінки вартості основних статутних засобів ПТМ
«Володимир- Волинськтеплокомуненерго».Інформує: Тимосевич О.О.
6. Про надання згоди на поділ земельних ділянок.
Інформує: Процька Л. С.
7. Про надання дозволу на розроблення проектів землеустрою
щодо відведення земельних ділянок.
Інформує: Процька Л. С.
8. Про зменшення вартості продажу автомобіля.
Інформує: Процька Л. С.



9. Про надання дозволу на розроблення технічних Документацій із

землеустрою щодо встановлення (відновлення) Меж земельних ділянок В

натурі (на місцевості) з метою наступної їх передачі у власність
Інформує: Процька Л. С.
10. Про надання дозволу на розроблення технічних документацій із

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в
натурі (на місцевості) з метою наступної їх передачі в оренду.
Інформує: Процька Л. С.
11. Про затвердження технічних Документацій із землеустрою щодо поділу
земельних ділянок та передачі в тимчасове користування, у власність
Інформує: Процька Л. С.
12. Про затвердження проектів землеустроюЩодо відведення земельних
ділянок і передачу в користування на умовах оренди, у власність, щодо зміни
Цільового призначення земельних ділянок.
Інформує: Процька Л. С.
13. Про затвердження технічних документацій із землеустрою та передачу
земельних ділянок в оренду, припинення дії договору оренди землі
Інформує: Процька Л. С.
14. Про затвердження технічних Документацій із землеустрою та передачу
земельних ділянок у власність, припинення договорів оренди землі
Інформує: Процька Л. С.
15. Про поновлення, припинення договорів оренди земельних ділянок
Інформує: Процька Л. С.
16. Про надання згоди на суборенду земельної ділянки.
Інформує: Процька Л. С.
17. Про доповнення до рішення міської ради від 23.12.2016 М913/5
«Про підготовку лотів до проведення земельних торгів у 2017 році».
Інформує: Процька Л. С.
18. Про дозвіл на продаж земельної ділянки несільськогосподарського
призначення.
Інформує: Процька Л. С.
19. Про містобудівну документацію.
Інформує: Киба Т.Я.
20. Про внесення змін до рішення міської ради від 24.О4.2О15р. М943/8 «Про
погодження звітів про експертну грошову оцінку, затвердження
вартості земельних ділянок та продаж у власність земельних ділянок
несільськогосподарського призначення».
Інформує: Процька Л.С.
21. Розгляд бюджетних запитів
22. Різне.
СЛУХАЛИ: голову комісії щодо порядку денного засідання комісії, з
пропозицією заслухати на початку питання надання згоди на поділ земельних
ділянок.

І

ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 6. «ПРОТИ» О. «УТРИМАЛИСЯ» О.

ВИРІШИЛИ: затвердити порядок денний із запропонованою зміною.
1. Про надання згоди на поділ земельних ділянок.
СЛУХАЛИ: Процьку Л. С. щодо суті питання.
ВИСТУПИЛИ:



- Цаль - Цалко Г.А., Радкевич С.Л., Мороз Р.А. із зауваженнями до даного
проекту.
- Свідерський О.М. з інформацією щодо ситуації, яка склалася навколо
ділянки бувшого ПАТ «Володимирцукор».
- Цаль - Цалко Г.А., Мороз Р.А. із пропозицією рекомендувати не
підтримувати на сесії міської ради.
ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 6 . «ПРОТИ» 0 «УТРИМАЛИСЯ» О

.

ВИРІШИЛИ: рекомендувати не підтримувати на сесії міської ради.
2. Про внесення доповнень до рішення міської ради від 1О.О6.2О16року М
8/14 «Про встановлення податку на нерухоме майно, відмінне від
земельної ділянки».
СЛУХАЛИ:Мороза Р.А. щодо суті питання.
ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 6 . «ПРОТИ» О

. «УТРИМАЛИСЯ» О
.

ВИРІШИЛИ: рекомендувати підтримати на сесії міської ради.
3. Про внесення змін до Порядку розміщення зовнішньої реклами в місті
Володимирі-Волинському.
СЛУХАЛИ: Кибу Т.Я. щодо суті питання.
ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 6 . «ПРОТИ» О

. «УТРИМАЛИСЯ» О
.

ВИРІШИЛИ: рекомендувати підтримати на сесії міської ради.
4. Про надання дозволу на створення вуличного комітету жителів міста по вул.
Івана Пархоменка.

`

СЛУХАЛИ: Фіщука В.С. щодо суті питання.
ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 6 . «ПРОТИ» О

. «УТРИМАЛИСЯ» О
.

ВИРІШИЛИ: рекомендувати підтримати на сесії міської ради.
5. Про заслуховування звіту директора Володимир-Волинського
підприємства теплових мереж «Володимир-Волинськтеплокомуненерґо»
про фінансово-економічні результати роботи підприємства за 2016 рік та
про результати проходження опалювального періоду 2016-2017 років на
Володимир-Волинському підприємстві теплових мереж «Володимир-
Волинськтеплокомуненерго».
СЛУХАЛИ: Жука Я.І. щодо суті питання.
ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 6 . «ПРОТИ» 0 . «УТРІ/ПХ/ІАЛИСЯ» О

.

ВИРІШИЛИ: рекомендувати підтримати на сесії міської ради.
6. Про проведення переоцінки вартості основних статутних засобів ПТМ
«Володимир- Волинськтеплокомуненерґо».СЛУХАЛИ: Тимосевича О.О. щодо суті питання.
ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 5. «ПРОТИ» 0 . «УТРИМАЛИСЯ» О

.

НЕ БРАВ УЧАСТІ У ГОЛОСУВАННІ: і.
ВИРІШИЛИ: рекомендувати підтримати на сесії міської ради.
7. Про надання дозволу на розроблення проектів землеустрою
щодо відведення земельних ділянок.
СЛУХАЛИ: Процьку Л. С. щодо суті питання.
ВИСТУПИЛИ:



- Радкевич С.Л., Мороз Р.А. із зауваженнями до п.1.4. щодо виключення
даного пункту із проекту рішення.
ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 6 . «ПРОТИ» 0 . «УТРИМАЛИСЯ» О

.

ВИРІШИЛИ: рекомендувати підтримати на сесії Міської ради, крім п. 1 .4., який

рекомендувати не підтримувати.
8. Про зменшення вартості продажу автомобіля.
СЛУХАЛИ: ПроЦЬку Л. С. Щодо суті питання.
ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 6 . «ПРОТИ» О

.
«УТРІ/ПХ/ІАЛИСЯ» 0 .

ВИРІШИЛИ: рекомендувати підтримати на сесії міської ради.
9. Про надання дозволу на розроблення технічних документацій із

землеустроющодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в

натурі (На місцевості) з метою наступної їх передачі у власність
СЛУХАЛИ: ПроЦЬку Л. С. щодо суті питання.
ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 6 . «ПРОТИ» О

.
«УТРІ/ПХ/ІАЛИСЯ» О

.

ВИРІШИЛИ: рекомендувати підтримати на сесії міської ради.
10. Про надання дозволу на розроблення технічних документаційда. із

землеустроющодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в

натурі (на місцевості) з метою наступної їх передачі в оренду.
СЛУХАЛИ: ПроЦЬку Л. С. щодо суті питання.
ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 6 . «ПРОТИ» 0 .

«УТРІ/ПХ/ІАЛИСЯ» О
.

ВИРІШИЛИ: рекомендувати підтримати на сесії міської ради.
11. Про затвердження технічних документацій із землеустрою Щодо поділу

земельних ділянок та передачі в тимчасове користування, у власність.
СЛУХАЛИ: ПроЦЬку Л. С. щодо суті питання.
ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 6 . «ПРОТИ» О

. «УТРИМАЛИСЯ» 0 .

ВИРІШИЛИ: рекомендувати підтримати на сесії міської ради.
12. Про затвердження проектів землеустрою щодо відведення земельних
ділянокі передачу в користування на умовах оренди, у власність, Щодо зміни
Цільового призначення земельних ділянок.
СЛУХАЛИ: ПроЦЬку Л. С. Щодо суті питання.
ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 6 . «ПРОТИ» 0 . «УТРИМАЛИСЯ» О

.

ВИРІШИЛИ: рекомендувати підтримати на сесії міської ради.
13. Про затвердження технічних документацій із землеустрою та передачу
земельних ділянок в оренду, припинення дії договору оренди землі.
СЛУХАЛИ: ПроЦЬку Л. С. щодо суті питання.
ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 6 . «ПРОТИ» 0 . «УТРІ/ІМАЛИСЯ» О

.

ВИРЦШ/ІЛИ: рекомендувати підтримати на сесії міської ради.
14. Про затвердження технічних документацій із землеустрою та передачу
земельних Ділянок у власність, припинення договорів оренди землі
СЛУХАЛИ: ПроЦЬку Л. С. щодо суті питання.
ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 6 . «ПРОТИ» О

. «УТРИМАЛИСЯ» О
.



ВИРІШИЛИ: рекомендувати підтримати на сесіїМіської ради.
15. Про поновлення, припинення договорів оренди земельних ділянок
СЛУХАЛИ: Процьку Л. С. щодо суті питання.
ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 6 . «ПРОТИ» О

. «УТРІ/ПХ/ІАЛИСЯ» О
.

ВИРІШИЛИ: рекомендувати підтримати на сесії міської ради.
16. Про надання згоди на суборенду земельної ділянки.
СЛУХАЛИ: Процьку Л. С. щодо суті питання.
ГОЛОСУВАЛИ: _

«ЗА» 6 . «ПРОТИ» 0 . «УТРИМАЛИСЯ» О
.

ВИРІШИЛИ: рекомендувати підтримати на сесії міської ради.
17. Про доповнення до рішення міської ради від 23.12.2016
«Про підготовку лотів до проведення земельних торгів у 2017 році».
СЛУХАЛИ: Процьку Л. С. щодо суті питання.
ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 6 . «ПРОТИ» О

. «УТРИМАЛИСЯ» О
.

ВИРІШИЛИ: рекомендувати підтримати на сесії міської ради.
18. Про дозвіл на продаж земельної ділянки несільськогосподарського
призначення.

м"

СЛУХАЛИ: Процьку Л. С. щодо суті питання.
ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 6 . «ПРОТИ» О

. «УТРИМАЛИСЯ» О
.

ВИРІШИЛИ: рекомендувати підтримати на сесії міської ради.
19. Про містобудівну документацію.
СЛУХАЛИ: Кибу Т.Я. щодо суті питання.
ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 4 . «ПРОТИ» О

. «УТРИМАЛИСЯ» 1
.

«НЕ БРАВ УЧАСТІ У ГОЛОСУВАННІ» 1.
_

ВИРІШИЛИ: рекомендувати підтримати на сесії міської ради.
20. Про внесення змін до рішення міської ради від 24.О4.2015р. М943/8 «Про
погодження звітів про експертну грошову оцінку, затвердження
вартості земельних ділянок та продаж у власність земельних ділянок
несільськогосподарського призначення».
СЛУХАЛИ: Процьку Л. С. щодо суті питання.
ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 6 . «ПРОТИ» О

. «УТРІ/ПХ/ІАЛИСЯ» О
.

ВИРІШИЛИ: рекомендувати підтримати на сесії міської ради.
21. Розгляд бюджетних запитів
22. Різне.
У різному запитань та пропозицій не надходило.

Голова комісії
з питань містобудування, А

ЖКГ, інфраструктури, комунальної власностї”
Ї

енергозбереження та земельних відносин
і

.М. БарщевськийСекретар комісії
ііміє/


